
 Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 

 7.7.2010 
 

 
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Sekyra, Petráš, Novotný, Vlk, Feismantl,  
Ing. Procházka (DK) 

b) Omluveni : Mareš, Košta, Vrána, Fenigbauer, Vojáček 
 
2) Došlá pošta 

a) Sdělení Pozemkového Fondu České Republiky k našemu sdělení. Vše bude 
s dostupnými doklady zasláno k posouzení sekci správy nemovitostí. O jeho výsledku 
budeme informováni. Výbor se bude sdělením dále zabývat na schůzi v září a následné 
rozhodnutí bude OP PF ČR Písek sděleno. 

b) Faktura za PHM, telefon, 
 

 
3) Projednáno 

a) Sekání trávy na pozemcích MO. Nepodařilo se zajistit tuto činnost brigádníky.  
 Střela I, Sedlo, - zajistí Vlk. Smiradice, Střela II, Sloučeň  – zajistí Jungvirt..   

b) Výbor se seznámil s výsledky I. Ligy LRU – přívlač ve dnech 19. – 20.6.2010. Nebyla 
zatím zaznamenána žádná stížnost ze strany členů MO. Uloveno: okoun - 303 ks, 
candát - 1ks, štika – 20 ks, tloušť – 15 ks, lipan – 3 ks,..... všechny ryby byly vráceny 
do vody okamžitě po změření. 

c) Výbor projednal průběh a závěry schůzky ze dne 21.6. které se zúčastnili zástupci  
MO Strakonice - Jungvirt, Sekyra, Novotný, MO Vimperk - L. Nový,  MO Volyně - J. 
Chvosta a JčÚS – M.Hladík, J.Marek.  

1. Míra pstruha obecného bude na  celé pstruhové Volyňce zvýšena na 30 cm. 
2. Zarybnění pstruhem duhovým bude na Volyňce navýšeno o 10 až 20 % a 

bude rozloženo do více dávek v průběhu roku.  
3. V úseku od brodu v Novém Dražejově po jez v Katovicích bude zřízen 

sportovní úsek, který by spočíval v častějším vysazování lososovitých ryb o 
vyšší velikosti a v povolení pouze lovu na přívlač a umělou mušku s 

háčky bez protihrotu. Lov bude možno provádět na běžnou MP 
povolenku a zákaz brodění v termínu 1.1 až 31.5. zůstane v platnosti.  

4. Míra lipana bude i nadále 40 cm. V argumentačně bohaté diskusi bylo 
zástupci MO doloženo že dosavadní míra lipana je z hlediska jeho ochrany 
neopodstatněná. Nicméně, jeho míra je „politickým“ rozhodnutím a nebude 
změněna.  

 Výbor závěry schůzky projednal a schválil.  
d) Plán výlovů a čerpání brigádnických hodin. 

1. Do 6.9. 2010  bude připraven přesný rozpis osob potřebných pro rychlé a 
ekonomické provedení jednotlivých výlovů. Zajistí  Fenigbauer. 

2. Přikrmování v letních měsících. Jen s nadměrným zatížením p.Novotného a 
některých členů výboru se daří zajišťovat tyto nutné práce. Tato situace je 
neudržitelná a výbor se bude opět zabývat otázkou zaměstnance.   

  



e) Postup plánů v investiční činnosti a v nákupech pozemků pro nové rybníky přednesl p. 
Sekyra 

f) Výbor se zabýval dalším vývojem v chovu ryb a plány na rok 2011.  V tomto roce 
bude chován na našich ryboch. zařízeních - kapr, štika, candát, parma, mník a plotice. 
U mníka je nutno zajistit dostatek generačních ryb.   

 
4) Příští výbor dne 6.9. 2010 od 17 hod na sádkách. 

 
zapsal  Milan Jungvirt 

 


